



MEMO

4 mars 2016

BID de vacances 2016-2017 /2016-2017 vacation BID

Veillez prendre note que le BID de vacances 2016-2017 pour les agents de contrôle SO, CCS et FCS prendra place comme suit :

4 minutes vous sera attribuées pour choisir votre horaire de vacances. Une fois le temps écoulé, nous passerons au suivant même si le choix n'a pas été complété. Le BID aura lieu dans la salle de conférence, au département des horaires (**locale T.3.955, 2^{ième} étage, Tél. : (514) 636-9517**). Vous pouvez consulter le document ci-joint pour votre rendez-vous. Merci

Agents de Contrôle (FT / PT): 14, 15, 16, 17, 18 & 21 mars 2016

CCS / SCC + FCS / SCT : 22 Mars

Please take note that the annual vacation BID of 2016-2017 for screening officers SO, SCC & SCT will be held as follows:

4 minutes will be given to each screening officer in order to make their vacation choice. Once the 4 minutes have gone by, we will go to the next screening officer even though you have not finished your BID vacation choice. The BID will take place in the conference room of the scheduling department (**local T.3.955, 2nd floor, Tel.: (514) 636-9517**). In the meantime, you can refer to the attached document for your appointment. Thank you

La Direction / Management